
До доц. д-р Тодор Чобанов  

заместник-кмет на Столична община 

 

Относно: Обществени консултации по Проект на Система за прием на ученици в 

първи клас в общинските училища на територията на Столична община. 

 

Уважаеми доц . д-р Чобанов, 

 

Уважаема г-жо  Илиева, 

 

Казвам се Силвия Върбанова една обикновена, средностатистическа, работеща майка, без 

връзки  в системата. Защо го написах ли, защото в България вече, за да учат децата ти в едно 

училище ти трябват връзки. 

Преди две години записах големия си син в първи клас, според старата система за прием. В 

училище, което тогава беше в района ни и е на 10 минути пеша от дома ни. 

Тази година (2018) трябва да запиша малкия си син и с изненада разбрах, че по новата 

Системата за прием на ученици в първи клас, вече сме в друг район и друго училище. (Само да 

допълня, че не сме сменяли адреса си през последните 10 години).  

До новото училище се стига с трамвай и после с рейс. И така, според новата система в старото 

училище попадаме в последната 4-та група и е реална възможността изобщо да не се стигне до 

допълнителните критерии за брат или сестра. Съответно децата ми ще бъдат в две различни 

училища. Едното на 10 минути от нас, а другото на 20 минути с кола или 40 с транспорт. 

Бихте ли ми отговорили каква е причината за това непрестанно преразпределение на 

районите? 

Предложеният проект силно ограничава възможностите на братчетата/сестричетата да бъдат 

приети в същото училище в случай, че адресът на децата вече не попада в прилежащия район 

на училището след новото райониране. 

В тази връзка проектът е наложително да бъде преразгледан, а също и това непрестанно 

прерайониране, защото има опасност след две години нашият квартал да попадне в 

неподозирано широки граници. 

 

 

Дата: 24.01.2018                                                                                           С уважение: Силвия Върбанова 


